
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 23/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
Αρ. απόφ. 672/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση της υπ’ αρ. 42/96 απόφασης Δ.Σ της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και 
Αναψυκτήρια». 

 
 Σήμερα 16 Δεκεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 12-12-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 Παρόντες                                               Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης    ------------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Κ. Βαφείδης    
5. Α. Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος    
7. Κ. Πουλασουχίδης  Απόντες Πάρεδροι 
8. Π. Καρασαββίδου  Γ. Μπαλτζής 
9. Κ. Γκαβαϊσές  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης  Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης   
12. Λ. Τάκης   
13. Ε. Παναγιωτίδης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Ε. Σοφιανίδης   
16. Χ. Παπαγεωργίου   
17. Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
18. Β. Τσίλης 
19. Γ. Χιονίδης 
20. Δ. Ζαμάνης 
21. Μ. Αδαλόγλου 
22. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 664/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Α.Μαρκούλης, 
Β.Τσίλης και Π.Αγαθαγγελίδης και 
αποχώρησαν οι κ. κ. Κ.Βαφείδης και 
Ε.Παναγιωτίδης. 
 Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 671/96 
απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. 
Μ.Ποτουρίδης και Β.Τσίλης. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 672/96 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ. κ. Α.Δελαβερίδης, 
Ο.Σιδηρόπουλος, Γ.Χιονίδης, Δ.Ζαμάνης και 
Π.Αγαθαγγελίδης. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 677/96 απόφασης αποχώρησε ο κ. 
Ε.Σοφιανίδης. 



 Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 42/96 απόφαση του διοικητικού 
συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και 
Αναψυκτήρια» με την οποία εγκρίνεται η  διάθεση ποσού ύψους δεκατριών 
εκατομμυρίων δραχμών, προς το Δήμο Βέροιας, από το έκτακτο αποθεματικό που 
έχει σχηματισθεί από κέρδη παρελθόντων ετών. 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Χιονίδης: Δεν είναι απαραίτητες να γίνουν διάφορες εργασίες στην Εληά; Χθες που 
ήμουν στην Εληά αισθάνθηκα ότι είναι απαραίτητες να γίνουν κάποιες εργασίες. Ο 
νόμος πρώτα βάζει αυτό και μετά να συνεισφέρει μία επιχ/ση στο Δήμο. Για λόγους 
εντυπωσιασμού ίσως θέλετε να συνεισφέρετε στο Δήμο, για να φαίνεται ότι 
υπάρχουν κέρδη. Εάν δεν υπάρχουν αναγκαιότητες,  να γίνουν εργασίες, καλώς. 
Σοφιανίδης: Τι κονδύλι προβλέπεται στον προϋπ/σμό για ανακαίνιση της Εληάς; 
Κουρουζίδης: Κε Χιονίδη, θα γίνει ανακαίνιση στην Εληά. Αυτό είναι όμως αόριστο 
μπορεί να ξεκινήσει από 5 εκ. και να πάει 200 εκ. δρχ. Δεν θέλουμε να 
εντυπωσιάσουμε μ’ αυτή την απόφασή μας. Το θέμα έχει συζητηθεί στο Δ.Σ όταν 
συζητούσαμε για την παράταση λειτουργίας της Εληάς. Είχαμε πει τότε όταν θα 
δημιουργηθούν κάποια κέρδη να ενισχύσουμε το Δήμο. 
 Ο προϋπ/σμός έχει συνταχθεί και εκεί προβλέπεται κονδύλιο για την 
ανακαίνιση της Εληάς. Θα συζητηθεί στο δ/κό συμβούλιο και θα έρθει για έγκριση 
στο Δ.Σ. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σιδηρόπουλος: Δεν μας είπε ο κ. Κουρουζίδης ποιό είναι το κοινωφελές έργο για το 
οποίο αποφάσισαν να δώσουν τα χρήματα.  Είναι παράνομη η απόφαση γιατί το άρ. 
263 του Δ.Κ.Κ. σε συνδυασμό με το άρ. 249 του Π.Δ 76/85 αναφέρει για καθαρά 
κέρδη που προκύπτουν από τη διαχείριση μετά αφαίρεση της απόσβεσης και τη 
δημιουργία του απαραίτητου αποθεματικού.... Αυτό σημαίνει ότι μιλάμε για την 
τρέχουσα περίοδο για καθαρά κέρδη της τρέχουσας περιόδου. Οχι για κέρδη ή 
αποθεματικό που προϋπήρχε. Επίσης πρέπει να καθορίζει η απόφαση και για ποιό 
κοινωφελές έργο πρόκειται για να δούμε κι αν είναι κοινωφελές. 
Χιονίδης: Για το νομικό θέμα δεν έχω άποψη. Για το ουσιαστικό θέμα, ήταν χθες 
στην Εληά τα δ/κά συμβούλια της Ε.Λ.Β που προϋπήρξαν. Εκεί ένας τραγουδιστής 
επί ένα τέταρτο δεν μπορούσε να συνδέσει τη λύρα που έπαιζε. Να λοιπόν που 
πρέπει να καλύψει τις δικές της ανάγκες. 
Παπαγεωργίου: Οταν μία επιχ/ση είναι κερδοφόρα και της περισσεύει ενδεχομένως 
ένα μέρος των κερδών δεν θα ήταν παράλογο να τα έδινε στο Δήμο. Εχουμε όμως 
μία επιχ/ση που εδώ και χρόνια έμπαινε μέσα, δεν επένδυσε ούτε μία δραχμή για 
βελτίωση των υπηρεσιών της και έρχεται σήμερα να δώσει, με μία κίνηση 
εντυπωσιασμού, ότι έχει βγάλει όλη τη χρονιά στο Δήμο. Δεν είναι παράλογο, όμως  
το θεωρώ υπερβολικό. Θα έπρεπε να κάνει κράτει αυτή την περίοδο που είναι μία 
δύσκολη χρονιά, να κάνει μερικές επενδύσεις και γιατί να μην κάνει και η ίδια 
κάποιο κοινωφελές έργο. 
 Γι αυτό το λόγο δεν θα ψηφίσω αυτή την απόφαση του δ/κού συμβουλίου της 
Εληάς. 
Γαλανούδη: Η Εληά πασχίζει να σταθεί στα πόδια της, είναι γνωστό αυτό σ’ όλους. 
Θα μπορούσαμε ν’ ανακαινίσουμε και να δώσουμε μια άλλη δυναμική στην επιχ/ση 
αντάξια της κατηγορίας και του χώρου που κατέχει. Προσπαθούμε να 
εξοικονομήσουμε χρήματα για να δώσουμε αυτό ακριβώς το άλλο πρόσωπο. Ολα τα 
χρόνια υπήρχε παθητικό χωρίς καμία προοπτική. Φέτος καταφέραμε με τεράστιες 
προσπάθειες να έχουμε αυτά τα λίγα κέρδη. Θεωρώ ότι είναι υπερβολικό ν’ 



αφήσουμε την Εληά στην τύχη της και να δώσουμε τα κέρδη στο Δήμο. Υπάρχει 
άμεση ανάγκη ανακαίνισης και διαφήμισης ενόψει της νέας θερινής περιόδου. 
 Εάν θέλουμε να κάνουμε κοινωφελές έργο μπορούμε να το κάνουμε 
απευθείας στους δημότες. Να μπορούν να πλησιάζουν την Εληά όλοι. Πράγμα που 
φέτος ξεκινήσαμε να το κάνουμε δειλά - δειλά αλλά δεν το πετύχαμε ακόμη. Υπάρχει 
αυτή η δυνατότητα. Ας την αφήσουμε λοιπόν να λειτουργήσει με τις δυνάμεις που 
μπορεί να έχει φέτος κι αν συνεχίσει αυτή η καλή πορεία τότε βεβαίως να δώσουμε 
και στο Δήμο. Σ’ αυτή τη φάση θεωρώ ότι δεν είναι σε θέση να διαθέσει τα κέρδη 
της γι αυτό το σκοπό. 
Μαρκούλης: Σήμερα έρχεται και δικαιώνεται ο  συνάδελφος κ. Κουρουζίδης γιατί 
όλοι είχαμε επιφυλάξεις, όταν ανέλαβε τη διοίκηση της επιχείρησης, αν η Εληά θα 
έχει κέρδη. Μιλάμε για έγκριση απόφασης και όχι για έλεγχο νομιμότητος. Οι 
αποφάσεις του δ/κού συμβουλίου δεν είναι δυνατόν να ελεγχθούν για τη νομιμότητά 
τους. Εχει προκύψει ότι τα κέρδη αυτά είναι από τη συγκεκριμένη αίθουσα, τη μη 
ανακαινισμένη αν θέλετε. Ο χώρος της Εληάς είναι από τους καλύτερους που 
υπάρχουν στη Βέροια. Τα έργα του Δήμου, οι υπηρεσίες που προσφέρονται αν μη τι 
άλλο είναι κοινωφελείς. Τα χρήματα αυτά μπορεί να διατεθούν για διευκόλυνση της 
Εληάς (π.χ. πάρκινγκ κ.λ.π.).  
 Εφόσον αυτά τα χρήματα θα διατεθούν για άλλους σκοπούς, δεν μπορώ να 
κρίνω ότι ένας Δήμος μπορεί να έχει άλλους σκοπούς εκτός από κοινωφελείς. Είναι 
ζήτημα των μελών του δ/κού συμβουλίου ν’ αποφανθεί επί του ζητήματος.  
Κουρουζίδης: Εχω ν’ αναφέρω ότι η κονσόλα της Εληάς λειτουργεί άριστα. Ημουν 
παρών χθες το βράδυ στην εκδήλωση που αναφέρθηκε και το πρόβλημα το είχε η 
λύρα του οργανοπαίχτη. 
 Αυτά τα χρήματα δεν τα δίνουμε χωρίς να ξέρουμε τι κάνουμε. Εχουμε 
προβλέψει ότι θα γίνουν οι απαραίτητες επενδύσεις και η λειτουργία της Εληάς θα 
συνεχίσει να είναι ανοδική. Ενισχύσαμε το Δήμο για οποιαδήποτε μορφή θέλει να τα 
δώσει. 
Σιδηρόπουλος: Θα διαφωνήσω με τον κ. Μαρκούλη. Το θέμα ήρθε σαν έλεγχο της 
απόφασης. Ποιός λέει ότι δεν έχει δικαίωμα το Δ.Σ να ελέγχει το τυπικό και το 
νομικό μέρος μιας απόφασης του δ/κού συμβουλίου μιας δημοτ. επιχ/σης; 
 Ο κ. Κουρουζίδης δεν μας είπε ποιό είναι το κοινωφελές έργο για το οποίο 
δίνει τα χρήματα η Εληά; Το κοινωφελές έργο μπορεί να το κάνει και η ίδια η Εληά, 
το αναφέρει ο νόμος αυτό ότι μπορεί να κάνει κοινωφελές έργο η δημοτ. επιχ/ση με 
την επίβλεψη του Δήμου... 
Πουλασουχίδης: Ποιός είναι αυτός ο νόμος; 
Σιδηρόπουλος: Αναφέρεται στις ερμηνευτικές σημειώσεις....   
Πουλασουχίδης: Δεν είναι νόμος, να μην μπερδευόμαστε. 
Σιδηρόπουλος: Τι θα πει, σε δίνουμε χρήματα για να κάνεις ένα κοινωφελές έργο ή 
ότι άλλο θέλεις; Δηλαδή και όχι κοινωφελές έργο. Ο νόμος είναι σαφής. Μόνο για 
κοινωφελές έργο και όχι π.χ. να πληρώσουμε τους μισθούς των εργαζομένων στην 
Επιχ/ση Μαρμάρων. 
Χιονίδης: Το ποσόν αυτό δεν προέρχεται από την εκμετάλλευση της περιόδου που 
ήταν πρόεδρος ο κ. Κουρουζίδης. Προέρχεται από αποθεματικό προηγουμένων ετών. 
Το πρόβλημα, χθες το βράδυ, προέκυψε όταν θέλησε να τραγουδήσει ο τραγουδιστής 
από την Καβάλα. Μάλιστα ο κ. Αδαλόγλου μου είπε ότι το ίδιο έγινε και με το χορό 
των Μικρασιατών. 
Γαλανούδη: Το αποθεματικό είναι 23 εκ. κι αν δοθούν τα 13 εκ. στις υποχρεώσεις 
που έχει η επιχ/ση, μέχρι το τέλος του χρόνου (δώρα, μισθοί κ.λ.π.), θα κατεβούν στα 
13 εκ.  Αν αυτό το θεωρούμε ικανό ποσό για επενδύσεις μπορεί να το κρίνει ο 
καθένας. Ηδη θα έπρεπε  να συμβαδίσει η αλλαγή που έγινε στην ορχήστρα με το 



χώρο της επιχ/σης. Ολα αυτά ας ληφθούν υπόψη κι ας κρίνετε αν πρέπει να δοθούν 
αυτά τα χρήματα. 
Μαρκούλης: Κυρίαρχο όργανο σε μία επιχ/ση είναι το δ/κό συμβούλιο το οποίο 
εκτιμώντας όλα αυτά που αναφέρθηκαν έκρινε να δοθούν τα χρήματα. Από τη στιγμή 
που υπάρχουν, θεωρώ ότι πρέπει να δοθούν. 
Καρασαββίδου: Επειδή ήμουν χθες στην Εληά καταθέτω τη μαρτυρία μου. Κατ’ 
αρχήν είναι κρίμα να μην συγχαρούμε τον κ. Κουρουζίδη. Ως προς το όργανο του 
οργανοπαίχτη δεν υπήρξε πρόβλημα με την κονσόλα. Επίσης δεν πρέπει ν’ 
αναφερόμαστε στην απόφαση του δ/κού συμβουλίου της Εληάς, διότι έχει 
αποφασίσει. Εφόσον πήρε απόφαση, είμαστε υποχρεωμένοι να συμμορφωθούμε. 
Κουρουζίδης: Κατάλαβα ότι ο κ. Χιονίδης αναφερόταν στο χορό των Μικρασιατών 
και όχι στην χθεσινή εκδήλωση. Το πρόβλημα ήταν στην κάψα του βιολιού. 
Σιδηρόπουλος: Ζητάω τριτολογία κ. πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι υποστηρίζουν την πρόταση του κ. Σιδηρόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Κ.Γκαβαϊσές, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου, Φ.Γαλανούδη - 
Τσανάκα, Γ.Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου.  
Πρόεδρος: Ποιοί ψηφίζουν κατά; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Θ.Τέτος, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, 
Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνη, Λ.Τάκης.   
Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία η πρόταση του κ. Σιδηρόπουλου. 
 Ορίστε τριτολογία. 
Σιδηρόπουλος: Ο κ. Κουρουζίδης δεν απάντησε τελικά ποιό είναι το κοινωφελές 
έργο. Θα θυμηθώ μία ποντιακή ρήση που σε μετάφραση λέει: «Ολόκληρο τον λόγο 
τον λένε σ’ αυτούς που δεν καταλαβαίνουνε». Εγώ πιστεύω ότι εσείς καταλαβαίνετε. 
Τα λεφτά δεν θα πάνε σε κανένα κοινωφελές έργο. Θα πάνε για να καλύψουνε 
κάποιες ανάγκες του Δήμου που προέκυψαν από τη διάλυση της επιχ/σης 
Μαρμάρων.  
Κουρουζίδης: Είμαι υποχρεωμένος ν’αναφέρω την απόφαση του δ/κού συμβουλίου 
εδώ και αυτό έκανα. 
Δήμαρχος: Ενα τραγούδι του Σαββόπουλου λέει: «Τη μάσκα πέταξε...» και 
απευθύνομαι  στους συμβούλους που έχουν γνώση και οι οποίοι συνειδητά 
διαστρέφουν και αναιρούνε όλες τις προηγούμενες τοποθετήσεις τους που μας 
βομβαρδίζανε εδώ και 14 χρόνια. Μας λέγανε ότι η Εληά δεν δίνει χρήματα ενώ ένας 
ιδιώτης θα έδινε 10-20 εκ. ενοίκιο. Μόλις έφτασε η Εληά να το κάνει βρήκαμε την 
πρόφαση της ανακαίνισης. Για να έχουνε με το μικρό τους το μυαλό του χρόνου να 
πουν ότι δεν έδωσε δραχμή η Εληά....  
Χιονίδης: Εγώ αποχωρώ κ. πρόεδρε... 
Δήμαρχος: Δεν αφορά εσάς κ. Χιονίδη...  
Χιονίδης: Δεν είμαι στρατιώτης, είμαι δημοτικός σύμβουλος. Εξυβρίστηκα από τον 
κ. Ν.Ασλάνογλου, δεν θα εξυβριστώ κι από εσάς. Ηλπιζα ότι έχετε αγωγή. 
Δήμαρχος: Κε Χιονίδη και αγωγή έχω και υπομονή έχω να ακούω όλα όσα λέγονται 
εδώ.... 
.....................................................................................................................................
.. 
 Στο σημείο αυτό αποχώρησαν από την αίθουσα των συνεδριάσεων του Δ.Σ οι 
κ. κ. Ο.Σιδηρόπουλος και Γ.Χιονίδης διαμαρτυρόμενοι για το ύφος της τοποθέτησης 
του κ. Δημάρχου. 
.....................................................................................................................................
.. 
Πρόεδρος: Κε Δήμαρχε, να χαμηλώσουμε λίγο τους τόνους.  



Δήμαρχος: Ακουσα πολλές επιχειρηματολογίες για ένα πολύ απλό πράγμα. Πήγα ο 
ίδιος στο δ/κό συμβούλιο και εξήγησα τους λόγους για τους οποίους διατίθενται τα 
χρήματα αυτά. Ο Δήμος κάνει το κοινωφελές έργο και το Δ.Σ αποφασίζει, κάνει τις 
εκταμιεύσεις. Εσείς αποφασίζετε. Δεν είχα στο μυαλό μου τον κ. Χιονίδη όταν έκανα 
εκείνη την αποστροφή. Μίλησα για τους ανθρώπους που ξέρουν. Ηξερα, εξ’ ιδίας 
αντιλήψεως, ότι η κα Γαλανούδη ήξερε αυτά τα πράγματα και αντελήφθην ότι και ο 
κ. Σιδηρόπουλος, από τους υπαινιγμούς που έκανε, ήξερε και αυτός και σε αυτούς 
συγκεκριμένα αναφερόμουνα. Δεν αφορά τους άλλους δημοτικούς συμβούλους που 
μπορεί να έχουν αντίρρηση. Είναι σεβαστή η άποψή τους. 
 Πρέπει να καταλάβουμε ότι όταν παίρνουμε ομόφωνα την ευθύνη και το 
βάρος μιας ιστορίας πρέπει να την τραβάμε μέχρι το τέλος. 
 Στο κάτω - κάτω της γραφής έχει υποχρέωση να το κάνει. Αν ήταν ιδιωτική 
επιχ/ση θα πλήρωνε και 20 εκ. στο Δήμο ενοίκιο και θα έκανε και τις ανακαινίσεις 
του. Να το κάνει. Εχει και ικανό πρόεδρο και ικανό δ/κό συμβούλιο. 
Γαλανούδη: Επί προσωπικού. Χρησιμοποίησε επανειλημμένες φορές τ’ όνομά μου ο 
κ. Δήμαρχος και στην ουσία τα λόγια του με προσβάλλανε. 
 Δεν θα είχα αντίρρηση να δώσουμε τα χρήματα στο Δήμο και γι αυτό 
ρωτούσα αν είναι ποσοστιαία ή δραχμική η υποχρέωσή μας αυτή. Εφόσον όμως δεν 
ήταν υποχρεωτικό να δώσει κάποιο ποσό μπορούσα να έχω τη δική μου θέση και 
άποψη. Εξήγησα ότι δεν πρέπει να δώσει η επιχ/ση κανένα ποσό στην παρούσα 
φάση. Δεν το πήγα πολιτικά το θέμα. Απλά λογοδοτούμε εδώ και είμαστε 
υποχρεωμένοι να την υπερασπιστούμε. Εκανα το καθήκον μου. Δεν ήθελα να φέρω 
καμία αντίδραση στο πρόσωπό σας κ. Δήμαρχε. Μπορεί αυτό να επαναληφθεί και 
του χρόνου κ.λ.π. Η Εληά θα πρέπει να καλύψει τις ανάγκες που θα έχει κάποια 
στιγμή ο Δήμος; Είναι σαφής η τοποθέτησή μου και δεν υπήρχε τίποτε πέρα από 
εκεί.  Με προσβάλλατε γιατί δεν υπήρχε τέτοια πρόθεση από μέρους μου. 
Δήμαρχος: Δεν κατάλαβα σε τι συνίσταται το προσωπικό. Προσωπικό θα ήταν αν 
απεικόνιζα διαφορετικά τα γεγονότα απ’ ότι ήτανε. Κρατώ το κομμάτι της 
τοποθέτησής σας που λέει: «εκτίμησα ότι αυτό έχει προτεραιότητα». Η διαφωνία η 
δική μου είναι ότι απέναντι στην προτεραιότητα της ανακαίνισης έχουν 
προτεραιότητα σημαντικότερα άλλα πράγματα. 
Πρόεδρος: Περαιώθηκε η συζήτηση σε μία ένταση που θα την χαρακτήριζα και 
αδικαιολόγητη.... 
Ζαμάνης: Ο κ. Μαρκούλης έβαλε ένα θέμα κ. πρόεδρε για το αν κάνουμε έλεγχο 
στην ουσία ή όχι. Αφήσατε να εξελιχθεί η συζήτηση...     
Πρόεδρος: Η εισήγηση του δ/κού συμβουλίου της Εληάς ήρθε σήμερα το μεσημέρι. 
Η πρόσκληση του Δ.Σ έφυγε την Πέμπτη. Ετσι όπως ήρθε η απόφαση πρόκειται περί 
έγκρισης και όχι περί ελέγχου. Αυτό σημαίνει ότι το Δ.Σ μπορεί να μπει και επί της 
ουσίας γι αυτό άφησα να εξελιχθεί. Επρόκειτο περί έγκρισης. 
Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι δεν εγκρίνουν την απόφαση της Εληάς; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου, Φ.Γαλανούδη - Τσανάκα, Μ.Αδαλόγλου.  
Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι την εγκρίνουν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Θ.Τέτος, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, 
Κ.Γκαβαϊσές, Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης.   
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την υπ’ αριθ. 42/96 απόφαση του Δ.Σ της Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό 
Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια» . 
2. - Το  άρθρο 2 παρ. β του κανονισμού λειτουργίας της επιχείρησης περί της 
διάθεσης κερδών της επιχείρησης. 



3. - Την οικονομική κατάσταση της επιχείρησης όπως αυτή εμφανίζεται στον 
Ισολογισμό της 31-12-95 και από τον οποίο προκύπτουν έκτακτα αποθεματικά 
ύψους 24.483.728 δρχ. που  έχουν σχηματισθεί από κέρδη προηγούμενων ετών. 
4. - Τις δεδομένες ανάγκες της επιχείρησης όπως αυτές περιγράφονται στην απόφαση 
42/96 της επιχείρησης καθώς και στην εισήγηση του προέδρου της. 
5. - Οτι σκόπιμο είναι να εγκριθεί η παραπάνω απόφαση προκειμένου να προβεί ο 
Δήμος στην αποδοχή του ποσού για την εκτέλεση κοινοφελών έργων. 
6. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7. - Τις διατάξεις του άρθρου 280 του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 42/96 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της 
Δημοτικής Επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήρια» για 
«Απόδοση ποσού 13.000.000 δρχ. από το έκτακτο αποθεματικό της επιχείρησης» στο 
Δήμο Βέροιας για την εκτέλεση κοινωφελών έργων. 
 Β) Επιφυλάσσεται σε επόμενη συνεδρίαση να τροποποιήσει τον προϋπ/σμό 
του Δήμου έτους 1996 για την εγγραφή του παραπάνω ποσού. 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 672 / 1996 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                Ε. Σοφιανίδης 
Α. Δελαβερίδης          Χ. Παπαγεωργίου 
Θ.Τέτος                       Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Κ. Πουλασουχίδης     Β. Τσίλης 
Π. Καρασαββίδου       Γ. Χιονίδης 
Κ. Γκαβαϊσές              Δ. Ζαμάνης 
Α. Καραντουμάνης    Μ. Αδαλόγλου 
Λ. Τάκης                     Π.Αγαθαγγελίδης 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  23 - 12 - 1996 

      Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου  
 
 
 
 

         ΑΓΑΘΟΝΙΚΟΣ  ΔΕΛΑΒΕΡΙΔΗΣ 
 



 
 


